
 

Zápis z jednání komise rady města 
Komise pro rodinu, mládež a komunitní plánování 

č. 02/11 
Den konání 1. 3. 2011 
Místo konání Městský úřad Litomyšl 
Čas  Od 16.00 Do 18.15  

     
Benešová Petra přítomen 
Kovářová Petra nepřítomna 
Radomil Kašpar přítomen 
Červinková Alena přítomna 
Cennerová Radmila přítomna 
MUDr. Rotscheinová Renata přítomen 
Mgr. Voříšek Pavel přítomen 
Mgr. Věnečková Lydie přítomna 
Soukupová Hana přítomna 
Valdhansová – Kroužilová 
Jana, Dis.  

omluvena 

Přítomnost členů komise 

  
Přítomnost pracovníka MěÚ Mgr. Milada Nádvorníková přítomna 

Jana Brokešová přítomna 
Ing. Karel Kalousek přítomen 
  

Přítomnost dalších osob  

  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. Kontrola úkolů z 25. 1. 2011 

2. Účast v SÍTI ZDRAVÝCH MĚST 

3. Statut, jednání a organizační řád komisí 

4. Stav dětských hřišť v Litomyšli 
5. Představení projektu „Miniškolka“ 
6. Komunitní plánování 

Senioři 
Podklady pro výběrové řízení na dětské hřiště 
 

 
Průběh jednání: 

1. Kontrola úkolů z  25.1. 2011 

2. Pavel Voříšek seznámil přítomné se systémem „Zdravých měst“. 
Podklady byly dopředu rozeslány e-mailem.  
Finanční nárok v rozpočtu je 1,50 Kč/obyvatele/rok. 
komise doporučuje ze systému vystoupit. 

3. Komise byla seznámena se „Statutem jednání a organizačním řádem komisí“ – bude 
zaslán společně s tímto zápisem.  

4. Ing. Kalousek seznámil členy komise s revizními zprávami dětských hřišť v Litomyšli, 

se systémem údržby, vyřazování.  



Připomněl, že před cca 10 lety byly  železné nevyhovují sestavy postupně nahrazeny 

novými, ale mnohé již dnes musely být vyřezány, neprošly pravidelnou roční revizí, 

kterou provádí autorizovaná osoba.  

Dále připomněl, že  bylo doporučeno mít v Litomyšli pouze tři  hřiště, proto je třeba si 

udělat jasno, kolik  hřišť je třeba. 

Na rok 2011 je v MSL naplánována částka  200 000 Kč na údržbu -  nátěry, výměna 

písku, sítě, opravy plotů. (odvoz odpadků a sekání trávy je rozpočtováno jinde) 

Komise doporučuje více využívat veřejně prospěšné práce – zapojení do úklidu hřišť, 

každodenní kontrola odhozených skleněných lahví a odpadů.   

 

P. Benešová zrekapitulovala aktivity RC ohledně hřišť:  

1. Dotazník spokojenosti 

2. Fotografické inspirace z cest 

3. Kulatý stůl za účasti vedení Města 

Výstupem je požadavek na kvalitní jedno velké centrální hřiště na V. Valech a několik 

malých hřišť po městě.  

 

Komise diskutovala o systému grantů na rok 2012. O podmínkách bude dále v komisi 

diskutováno na dalších jednáních na podzim 2011.  

 

M. Nádvorníková informovala, že v rozpočtu  Města je plánována částka 500 tis. Kč a 

do grantového řízení  Pardubického kraje je podána žádost na dalších 400 tis. Kč.  

 

Místostarosta R. Kašpar připomněl Programové prohlášení – každý rok jedno opravené 
hřiště.  

5. Paní Jana Brokešová velmi podrobně seznámila komisi s projektem „Miniškolka“.  

Tato služba je zavedena v objektu  budovy  Ortoptiky  na Dukelské ul. jako  nabídka 

pro děti od 1 do 3  let.  

Materiály k projektu  komise získala na e-mailem.  
5. P. Benešová seznámila přítomné se systémem RODINNÝCH PASŮ. V současné době 

se zajišťují organizace, firmy a společnosti, které by poskytovaly slevy rodinám.  

V RC Litomyšl proběhne hromadná registrace zájemců od 1. do 13. února.  

6. Další jednání komise se uskuteční dne 12.4. 2011 od 16.00 hodin na MÚ  v Litomyšli. 
 



Přijatá usnesení: 

KKP/01/11 Vystoupení ze „Zdravých měst“ 

 Výsledek hlasování Pro     9 Proti    0 zdržel se    0 
KKP/02/11 Pracovní skupina z RC připraví požadavky na herní prvky na hřiště V. Vale. 

 Výsledek hlasování Pro    9 Proti    0 zdržel se    0 
     

 V Litomyšli dne  1. 3. 2011 

podpis předsedy komise 
 


